
Bilag 7 

 

Forslag til Generalforsamlingen: 

  

Nedlæggelse af papir-containere. Da det efterhånden flyder med pap og andet 

skrald i papir-containerne, foreslår jeg, at disse bliver nedlagt.  Man kunne 
selvfølgeligt forsøge at sætte skilte op, hvor der står at containerne kun er til 

papir -  med det er jo afprøvet . (Generelt har skilteskove på Kålmarken ingen 
effekt, hvis reglerne ikke bliver håndhævet). 

De tre forslag:  

1. Skal der ansattes en person/ firma til oprydning i containere 
og andet forefaldende arbejde? Det kunne være en tjans for 

en person på efterløn.  

2.  Skal der som alternativ opstilles papirspande op på de 
enkelte matrikler? 

3. Skal papir-containerne laves om , så der ikke er mulighed for 
at afsætte andet  

en papir og reklamer? 

 

Med venlig hilsen  

Thomas Kronholm   

 


